

THE NEW MUSICAL COMPANY

WHERE MUSICALS COME TO LIFE

PERFORMERS
PERMANENT TERM / ALL PRODUCTIONS

RECRUITMENT PACK
2023 / 2024



PERFORMER

PERMANENT TERM / ALL PRODUCTIONS

In brief: The New Musical Company

The New Musical Company is a musical theatre company, founded in 2022. We aim to create three, new, original productions each year, in collaboration with other theatres across the country. We desire to bring shows in English, French and Flemish, to different parts of Belgium and Europe.

In brief: The Position

We are seeking highly talented and motivated performers to join our troupe. As a musical theatre actor, you will be an integral part of the creative process, bringing characters to life on stage and captivating audiences night after night. You will work closely with our creative team, including directors, choreographers, and designers to develop and refine your theatre skills.

In brief: Recruitment Process

If you wish to apply, please click the link in the description, complete the application form and attach your CV and a recording of yourself interpreting a song from the British or American musical theatre repertoire.

RECRUITMENT PACK 2023 / 2024

Job Summary

PERFORMER

As an actor in our company, you will be responsible for bringing your talent and skill to our stage, contributing to the success of our shows and the overall success of our company. Here are the details of the role:

Responsibilities:

- Bring characters to life through performance, using your vocal, physical, and emotional abilities to convey the story to our audience
- Work with the creative team to develop and refine your character, including understanding their motivations, backstory, and relationships with other characters
- Attend all scheduled rehearsals, performances, and promotional events, and arrive on time and prepared to work
- Collaborate with other actors, musicians, and production staff to create a cohesive and polished performance
- Maintain a positive and professional attitude, both on and off stage, and represent our company to the public with enthusiasm and grace

Qualifications:

- Prior experience in musical theatre, with a strong singing and acting ability
- Able to learn and retain music and choreography quickly and accurately
- Strong work ethic. Must work well in a fast-paced and demanding environment
- Maintains a positive attitude and is a team player. Takes direction and feedback constructively
- Flexible and adaptable to changes in the production process, including but not limited to adjustments in schedules, roles and the overall creative process

- Maintains physical and vocal health throughout the run of the production

We are looking for passionate and talented actors who are committed to excellence in their craft and to the success of our productions.

Benefits:

- The opportunity to work with some of the most talented creative and production staff in the business
- Opportunities for growth and advancement within our company
- The satisfaction of contributing to the success of our productions and the joy of bringing new musical stories to life for our audiences.

We look forward to hearing from you and seeing your talent on our stage !

Applying:

If this job is of interest to you, please complete the application form and send us your CV and a video recording of yourself, interpreting a song from the British or American theatre repertoire:

<https://forms.gle/Dv1KMTP7xrBLhP1q9>

THE NEW MUSICAL COMPANY

WHERE MUSICALS COME TO LIFE

ACTEURS/ACTRICES
POSTE PERMANENT / TOUTES PRODUCTIONS

RECRUITMENT PACK

2023 / 2024

THE NEW MUSICAL
COMPANY

WHERE MUSICALS COME TO LIFE

ACTEURS/ACTRICES

POSTE PERMANENT / TOUTES PRODUCTIONS

En bref: The New Musical Company

The New Musical Company est une compagnie de théâtre musical fondée en 2022. Notre objectif est de créer chaque année trois nouvelles productions originales, en collaboration avec d'autres théâtres à travers le pays. Nous souhaitons présenter des spectacles en anglais, en français et en flamand, dans différentes régions de Belgique et d'Europe.

En bref: Le poste

Nous recherchons des artistes talentueux et motivés pour rejoindre notre troupe. En tant qu'acteur de théâtre musical, vous serez une partie intégrante du processus créatif, donnant vie aux personnages sur scène et captivant le public soir après soir. Vous travaillerez en étroite collaboration avec notre équipe créative, comprenant des metteurs en scène, des chorégraphes et des concepteurs, pour développer et affiner vos compétences théâtrales.

En bref: Processus de recrutement

Si vous souhaitez postuler, veuillez cliquer sur le lien dans la description, remplir le formulaire de candidature et joindre votre CV ainsi qu'un enregistrement de vous-même interprétant une chanson du répertoire du théâtre musical britannique ou américain.

RECRUITMENT PACK 2023 / 2024

Descriptif Job

ACTEURS/ACTRICES

En tant qu'acteur au sein de notre compagnie, vous serez responsable d'apporter votre talent et vos compétences sur notre scène, contribuant ainsi au succès de nos spectacles et à la réussite globale de notre compagnie. Voici les détails du rôle :

Responsabilités :

- Donner vie aux personnages à travers votre performance, en utilisant vos capacités vocales, physiques et émotionnelles pour transmettre l'histoire à notre public
- Travailler avec l'équipe créative pour développer et affiner votre personnage, en comprenant leurs motivations, leur passé et leurs relations avec les autres personnages
- Assister à toutes les répétitions, représentations et événements promotionnels prévus, et arriver à l'heure et préparé à travailler
- Collaborer avec les autres acteurs, musiciens et membres de la production pour créer une performance cohérente et soignée
- Maintenir une attitude positive et professionnelle, tant sur scène que en dehors, et représenter notre compagnie auprès du public avec enthousiasme et grâce.

Qualifications :

- Expérience préalable dans le théâtre musical, avec de solides compétences en chant et en jeu d'acteur
- Capacité à apprendre rapidement et à retenir la musique et la chorégraphie de manière précise
- Solide éthique de travail. Doit bien fonctionner dans un environnement rapide et exigeant

- Maintient une attitude positive et est un joueur d'équipe. Accepte les directives et les commentaires de manière constructive
- Flexible et adaptable aux changements dans le processus de production, y compris, mais sans s'y limiter, les ajustements des horaires, des rôles et du processus créatif global
- Maintient une santé physique et vocale tout au long de la production.

Nous recherchons des acteurs passionnés et talentueux qui sont engagés dans l'excellence de leur métier et dans le succès de nos productions.

Avantages :

- L'opportunité de travailler avec certains des créatifs et membres de production les plus talentueux de l'industrie
- Des opportunités de croissance et d'avancement au sein de notre compagnie
- La satisfaction de contribuer au succès de nos productions et la joie de donner vie à de nouvelles histoires musicales pour notre public.

Nous sommes impatients de vous entendre et de voir votre talent sur notre scène !

Candidature : Si ce poste vous intéresse, veuillez remplir le formulaire de candidature et nous envoyer votre CV ainsi qu'un enregistrement vidéo de vous-même interprétant une chanson du répertoire du théâtre britannique ou américain :

<https://forms.gle/Dv1KMTP7xrBLhP1q9>